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ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
10. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 26. kolovoza 2015. s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 
• Siniša Maroević, član VMO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Igor Sušić, član VMO 
• Iva Sušić, član VMO 
• Marina Stamenković, tajnica (bolovanje) 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Tekuća komunalna problematika 
2. Prijedlog (telefonski) za isključivanje zvučnog signala na raskršću ulica 1. maja, Viktora 

Cara Emina i A. Manzonia 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1a. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje Zahtjev o određivanju kasnijeg završetka 
radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „La Guardia“, F. la Guardie 23A. 
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Brajda-Dolac je jednoglasno prihvatilo Zahtjev za kasnijim 
završetkom radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „La Guardia“. 
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AD 1b.  
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je vijeće o Obavijesti da su Ceste Rijeka d.o.o., u 
sklopu redovitog održavanja nerazvrstanih cesta, sanirale kolnike u ulicama Žrtava fašizma, 
Pomerio i ulaz u Ciottinu. 
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Brajda-Dolac je obavijest primilo na znanje.  
 
AD 1c.  
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je vijeće o dopisu Odjela za gradsku samoupravu 
i upravu o tonskom snimanju sjednica Vijeća mjesnih odbora. 
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Brajda-Dolac je dopis primilo na znanje.  
 
AD 1d. 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je vijeće o odgovoru na prijedloge dopune 
prioriteta (orezivanje stabala na spoju ulice I. Marinkovića i Finderleovih stuba) tijekom ovoga 
ljeta.  
 
Zaključak: 

• Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac je odgovor primilo na znanje. 
 
AD 1e. 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijetila je članove o Rješenju o radovima na sanaciji 
nogostupa na raskrižju ulica Fiorelo la Guardie od k.br. 14A i 1. Maja do k.br. 4B. 
 
Zaključak: 

• Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac je rješenje primilo na znanje. 
 

AD 2. 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac je primilo podnesak gospođe Marine Tomečak o preglasnom 
zvučnom signalu semafora na raskršću ulice Alessandra Manzonija (kod HEP-a) tijekom 
noći. 
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Brajda-Dolac je podnesak primilo na znanje i uputiti će zahtjev Rijeka 
prometu za stišavanjem zvučnog signala tijekom noći. 

 
 
AD 3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo prijedloge. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – Zamjenica predsjednika MO  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 Sanja Crnković  Gordana Šopić 


